
Title (en)
Corner cupboard, in particular kitchen corner cupboard

Title (de)
Eckschrank, insbesondere Kücheneckschrank

Title (fr)
Armoire d'angle, en particulier armoire d'angle de cuisine

Publication
EP 1958539 A1 20080820 (DE)

Application
EP 07023725 A 20071207

Priority
DE 102007007954 A 20070217

Abstract (en)
The cupboard (11) has a carousel pivot-mounted at the cupboard around a rotational axis line. The carousel has a fitting at which a door of the
cupboard is pivoted. The door is moved to and fro in a radial direction between closing and opening positions. A cupboard opening is closed in the
closing position and the carousel is turned in the opening positions. An actuating device (29) has an actuator (30) e.g. electrical or fluid actuator, that
is activated by an activating unit. The actuator moves the door to the opening position during activation.

Abstract (de)
Bei einem Eckschrank, insbesondere Kücheneckschrank, mit einem Karussell (12), das am Eckschrank (11) um eine Drehachslinie (17) drehbar
gelagert ist, wobei das Karussell (12) einen Beschlag (13) aufweist, an dem eine Eckschranktür (15) derart befestigt ist, dass die Eckschranktür
(15) zwischen einer eine Schranköffnung (18) des Eckschranks (11) verschließenden Schließstellung und einer ein Verdrehen des Karussells
(12) gestattenden Offenstellung in radialer Richtung hin und her bewegbar ist, ist eine Betätigungseinrichtung (29) vorgesehen, die einen über
Aktivierungsmittel aktivierbaren Stellantrieb (30) aufweist, der bei Aktivierung die Eckschranktür (15) wenigstens in die Offenstellung bewegt.
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